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Geachte leden van de Bestuurscommissie, 
 
 
De nieuwe versie van de Evaluatie Evenementenbeleid deel 2 heeft op enkele punten helderheid 
verschaft, maar helaas niet op alle.  
 
We lezen nu dat in het Oosterpark twee evenementen van 25.000 bezoekers toegestaan zijn. Dat 
aantal bezoekers is meer dan op alle andere locaties in Oost. 
Op basis van welke criteria is het Stadsdeel tot dit aantal gekomen? Waarom niet op b.v. 10.000 zoals 
geldt voor Drieburg, een locatie van vergelijkbare grootte? 
En wat is de reden waarom het Oosterpark, met aan alle kanten zeer nabije bewoning en pal voor de 
deur van het ziekenhuis, niet één maar zelfs twee grote evenementen met zware geluidsbelasting 
aan kan?  
Kan het stadsdeel per locatie aangeven welke criteria gehanteerd zijn bij het vaststellen van deze 
beide aantallen? 
 
Daarnaast is bij de bezoekersaantallen nu overal het vage woord ‘indicatief’ toegevoegd. 
Locatieprofielen zijn bedoeld om duidelijkheid te verschaffen aan bewoners en organisatoren. Wij 
vragen u daarom vast te leggen dat deze indicatieve aantallen volgend jaar met alle betrokkenen 
worden geëvalueerd en daarna omgezet in duidelijke maxima.  
 
We wezen u vorige week al op het toelaten van meerdaagse evenementen. In het locatieprofiel van 
2012 was het aantal dagen met zware geluidsbelasting tenminste nog beperkt door te spreken over 
‘evenementdagen’. Maar nu wordt alleen nog gesproken van ‘evenementen’ en expliciet gesteld dat 
die meer dagen kunnen duren. Een verslechtering dus: het aantal dagen met zware geluidsbelasting 
(en van schade aan het park) wordt niet meer begrensd. Wij verzoeken u om wijziging van het woord 
‘evenementen’ in ‘evenementdagen’, in ieder geval bij de grote evenementen.    
 
Tenslotte, in het nieuwe profiel van het Oosterpark staat nu bij de zware geluidsbelasting vermeld 
dat dit lager is dan normaal. We willen u erop wijzen dat dit misleidend is: de zware geluidsbelasting 
van het Oosterpark blijft gelijk aan wat sinds 2012 toegestaan is. Veranderd is de norm voor zware 
geluidsbelasting in Oost: dat is met 10 dB verhoogd. Acht keer zo hard dus! Onbegrijpelijk, waar het 
stadsdeel er juist op pocht met het filteren van zware bassen onder 40 kHz de overlast te 
verminderen. 
 
Wij vertrouwen erop dat u deze punten mee zult nemen in uw beraadslagingen.  
En, vergeet u vooral niet om het Oosterpark in 2016 te sparen. Het zou verschrikkelijk zijn als ons pas 
gerenoveerde park in dit overgangsjaar onherstelbaar beschadigd raakt. 
 
Ik dank u voor uw aandacht. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  
 
 
 


